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Zápis z valné hromady MC Milínek 

Termín konání: 8. září 2021 – od 20 h v herně MC 

Přítomni: 

Celkem 5 členů – viz Prezenční listina v příloze. 

Pro přijetí rozhodnutí musí hlasovat minimálně 3 členové. 

Předsedající valné hromady: Petra Kalíková, členka rady 

Program: 

1. Přivítání a schválení programu jednání valné hromady 

2. Činnost spolku v roce 2020 včetně zprávy a schválení hospodaření v roce 2020 

3. Plánovaná činnost spolku v roce 2021 včetně plánovaného rozpočtu pro rok 2021, dotaze 

4. Členství 

5. Různé 

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

Ad 1: 

Program valné hromady jednomyslně schválen. 

 

Ad 2: 

Byla prezentována zpráva rady spolku o činnosti spolku v roce 2020 - zejména o akcích pořádaných MC Milínek 

v roce 2020 (Karneval – únor 2020, Pohádkové odpoledne s divadlem – červenec 2020, Den otevřených dveří – srpen 

2020, Jarní setkání – květen 2021), pořízení nového vybavení dětské herny (dokoupení kuliček do bazénku, hračky do 

herny, plastové boxy), uzavření dětské herny z důvodu Covid říjen 2020 – květen 2021. 

Dále bylo Radou spolku prezentováno finanční hospodaření spolku v roce 2020, byl předložen přehled příjmů a 

výdajů, stav majetku a závazků, tedy účetní uzávěrka pro rok 2020, vyúčtování dotace poskytnuté obcí, stav pokladny 

k 31.12.2020: 3.500,- Kč. 

 

Valná hromada vzala na vědomí zprávu Rady o činnosti spolku v roce 2020 a jednomyslně schválila účetní uzávěrku 

pro rok 2020. 

 

Ad 3: 

Radou byl předložen plán akcí spolku pro období září – prosinec 2021. Od ledna do května 2021 byla dětská herna 

uzavřena a pozastaveno setkávání v rámci spolkové činnosti MC v z důvodu pandemie Covid-19. 

 

Plánované akce pro období září – prosinec 2021: 

- 17.10. (alternativně 24.10.) – drakiáda (možná ve spojení s AKM) na kopci u památníku Slivice 

- 6.11. Dýňobraní 

- říjen - kino v Milínku – promítání v dětské herně pro děti 

- 27.11. – účast na Zahájení adventu v Milíně 

- Vánoční charita – jako sběrné místo pro akci „Krabice od bot“ 

- Předvánoční setkání v dětské herně 

- Novoroční vycházka – s úkoly, odměnou a opékáním buřtů 

- Běh Káji Trnky – ve spolupráci s AKM – na jaro/léto 2022 

- Úklid odpadků v lesích v okolí Milína – jaro 2022 (např. v rámci akce Ukliďme Česko) 
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Dále bylo navrženo konání pravidelných akcí pro členy dle každoročních tradic, výlety do okolí. 

 

Detaily jednotlivých akcí budou ještě upřesněny i v závislosti na situaci s Covid-19. 

 

Dále rada navrhla zvážení zavedení kurzů v rámci MC Milínek – např. Gymnatlon (sportovní), Yamaha (umělecký), 

angličtina pro děti. Detaily budou upřesněny dle zájmu a možností. 

 

VH jednomyslně schválila. 

 

Byla předána informace o získání obecní dotace ve výši 5.000,- Kč pro činnost spolku v roce 2021. 

VH vzala na vědomí. 

 

Rada navrhla, že není třeba obnovovat vybavení dětské herny. Zatím vše dostačující. 

VH jednomyslně schválila. 

 

Rada informovala o aktuálních podmínkách přístupu do dětské herny s ohledem na Covid-19 (pravidlo O-N-T), dále o 

pokračování rezervačního systému pro přístup do dětské herny a vyplňování evidenčního listu potvrzujícího souhlas 

s Prohlášením v knihovně. 

VH jednomyslně schválila. 

 

Ad 4: 

Byl prezentován aktuální počet členů spolku, kteří uhradili příspěvky pro rok 2021 – celkem 26 (z toho 6 

mimomilínských), z toho i počet nově přihlášených členů spolku – celkem 9. Bylo konstatováno, že počet členů 

spolku se zvýšil.  

VH vzala na vědomí. 

 

Byla řešena propagace MC Milínek – navrženo aktualizovat letáček Milínku (dát do MŠ, Vítání občánků) a „otevřít“ 

FB stránky. 

VH vzala na vědomí. 

 

Bylo navrženo snížení členských příspěvků na 100,- Kč pro milínské členy a 150,- Kč pro nemilínské členy pro rok 

2021 jako kompenzace uzavření dětské herny z důvodu Covid-19. 

VH jednomyslně schválila. 

 

Bylo sděleno, že budou vytvořeny a vyměněny členské průkazky za nové. 

VH vzala na vědomí. 

 

Ad 5: 

Rada MC Milínek informovala o opětovném záměru projednat a uzavřít novou nájemní smlouvu na prostory dětské 

herny + zahrady s Obcí Milín, neboť stávající smlouva je nevyhovující. Předjednaná doba trvání smlouvy – 3 roky 

s automatickou obnovou na další 3 roky, nájemné – formou investic do pořádání akcí pro veřejnost v rámci MC 

Milínek. Je navržena schůzka se starostou obce, které se zúčastní členky rady, Petra Kalíková, Lucie Srbková. 

VH jednomyslně schválila. 

 

Rada dále navrhla zvážit zapojení Milínku do veřejných prostranství určených pro děti v rámci obce Milín, zejména 

formou diskuzí s obcí ohledně zkvalitnění, udržování, opravy takového zázemí v obci. Za tím účelem členky rady 

nahlédnou do projektové dokumentace obce týkající se obnovy veřejného prostranství v areálu sídliště Milín. 

Dále rada informovala o možnosti vytvořit komunitní bylinkovou zahrádku v areálu dětského hřiště u družiny (záměr 

byl schválen radou obce), a možnosti zajištění malby dětských postaviček na pařezy na dětském hřišti u družiny. 
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VH vzala na vědomí. 

 

Rada dále informovala o možnosti čerpat dotace přímo i z MAS Podbrdsko. 

VH vzala na vědomí. 

 

Ad 7. 

Ukončení valné hromady, poděkování a rozloučení. 

 

 

 

Zapsala: Petra Kalíková 

 

 

 


